
Miljøudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 23. april 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MIU alm. del

Spørgsmål 473
Kvælstofudledningen i fjordene og bælterne omkring Fyn er mere end halve-
ret over de sidste tyve år, mens vandmiljøet målt på ålegræssets udbredelse i
samme periode ikke er forbedret. Hvordan kan ministeren på det grundlag
med vandområdeplanerne lægge op til, at det eneste der skal til for at få godt
miljø er yderligere kvælstofreduktioner?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Erling Bonnesen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Erling.Bonnesen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne
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